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ORO –R.0002.13.2024 
PROTOKÓŁ NR III/2024 

Z SESJI RADY POWIATU ZŁOTOWSKIEGO 
ODBYTEJ W DNIU 29 MAJA 2024 ROKU 

 
 
Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.  
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1503, a zakończyły się o godz. 1641. 
Posiedzenie odbyło się w auli im. Adama Krysińskiego Starostwa Powiatowego w Złotowie przy 
al. Piasta 32. 
Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Złotowskiego Tomasz Guhs. 
Przewodniczący Rady Powiatu Złotowskiego przywitał wszystkich przybyłych gości.    
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 radnych a zatem Rada zdolna 
jest do podejmowania prawomocnych uchwał. 
W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: Stanisław M. Chmielewski, Ryszard Goławski oraz 
Joanna Harbuzińska – Turek.  
 
Radna Joanna Harbuzińska – Turek przybyła o godz. 15:18. 
 
Lista obecności radnych na sesji oraz osób zaproszonych została dołączona do protokołu.  
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że obrady są transmitowane  
i nagrywane oraz o konieczności stosowania się do przepisów o ochronie danych osobowych. 
Zarządzenie wraz z materiałami radni otrzymali. Następnie poinformował, że  Zarząd Powiatu 
przedłożył autopoprawkę projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu złotowskiego 
na 2024 rok. 
Radni nie zgłosili wniosków do zmiany lub uzupełnienia porządku obrad. 
Porządek obrad sesji obejmował, następujące punkty: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Złotowskiego w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja o realizacji zadań biblioteki powiatowej przez Miejską Bibliotekę Publiczną im. 

C. Norwida w Złotowie w 2023 roku.   
5. Informacja Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Złotowie na temat funkcjonowania Zintegrowanego Systemu Zarządzania                 
i Kontroli w powiecie złotowskim oraz o dopłatach dla rolników ze środków unijnych              
w 2023 roku.   

6. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Złotowie za 2023 rok. 
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie za 2023 rok. 
8. Informacja o pracy Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Złotowie za 2023 

rok. 
9. Ocena zasobów pomocy społecznej powiatu złotowskiego za 2023 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych dla 

usamodzielnianych wychowanków pieczy zastępczej, znajdujących się na terenie powiatu 
złotowskiego w mieszkania treningowe. 

11. Informacja z działalności Szpitala Powiatowego im. Alfreda Sokołowskiego w Złotowie za 
2023 rok.   
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12. Informacja z działalności Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym im. Alfreda 
Sokołowskiego w Złotowie za 2023 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala 
Powiatowego im. Alfreda Sokołowskiego w Złotowie. 

14. Informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie powiatu za 2023 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Złotowskiego na lata 2024-2032.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wnioski i oświadczenia. 
19. Zamknięcie sesji. 
 

Pkt 2/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z poprzedniej sesji z dnia 7 maja 2024 roku został sporządzony w terminie określonym 
w Statucie Powiatu i wyłożony radnym do wglądu w Biurze Rady. We wskazanym terminie nie 
zgłoszono uwag.  
W głosowaniu protokół został przyjęty jednogłośnie, 16 głosami za. 
 
Pkt 3/ Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Złotowskiego w okresie międzysesyjnym. 
Brak pytań i dyskusji. 
 
Pkt 4/ Informacja o realizacji zadań biblioteki powiatowej przez Miejską Bibliotekę Publiczną 
im. C. Norwida w Złotowie w 2023 roku.   
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek – Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                   
w którym radni jednogłośnie, 16 głosami za, przyjęli informację. 
Informacja stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 5/ Informacja Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Złotowie na temat funkcjonowania Zintegrowanego Systemu Zarządzania                 
i Kontroli w powiecie złotowskim oraz o dopłatach dla rolników ze środków unijnych                  
w 2023 roku.    
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                  
w którym radni 15 głosami za, przy 1 wstrzymującym się (K. Godlewski), przyjęli informację. 
Informacja stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 6/ Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Złotowie za 2023 rok.  
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek – Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                  
w którym radni jednogłośnie, 16 głosami za, przyjęli informację. 
Informacja stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 7/ Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie za 2023 rok. 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem obrad 
komisji rady, które pozytywnie go zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące sprawozdania. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                 
w którym radni jednogłośnie, 16 głosami za, przyjęli sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 8/ Informacja o pracy Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Złotowie za 
2023 rok. 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                 
w którym radni jednogłośnie, 16 głosami za, przyjęli informację. 
Informacja stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 9/ Ocena zasobów pomocy społecznej powiatu złotowskiego za 2023 rok.   
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                 
w którym radni jednogłośnie, 16 głosami za, podjęli uchwałę. 
Informacja stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 10/ Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych dla 
usamodzielnianych wychowanków pieczy zastępczej, znajdujących się na terenie powiatu 
złotowskiego w mieszkania treningowe. 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 
komisji rady, które pozytywnie go zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące projektu uchwały. 
   
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                 
w którym radni jednogłośnie, 16 głosami za, podjęli uchwałę. 
Uchwała nr III/20/2024 stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 11/ Informacja z działalności Szpitala Powiatowego im. Alfreda Sokołowskiego                      
w Złotowie za 2023 rok.         
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Radna A. Jęsiek – Barabasz zapytała dlaczego dyrektor nie był obecny na posiedzeniach Komisji 
oraz dlaczego również w dniu dzisiejszym jest nieobecny. 
 
Starosta Złotowski P. Wruk dodał, że Zarząd Powiatu również zaprosił na sesję dyrektora 
szpitala i został zapewniony, że ten będzie obecny. 
 
W tej kwestii głos zabrała Pani Beata Piechowska i poinformowała, że właśnie odbyła rozmowę 
z Panią wicedyrektor S. Chwarścianek, która zapewniła, że jest w drodze. 
 
Radny K. Godlewski natomiast poinformował, że odbyło się spotkanie dyrektora szpitala ze 
Związkami Zawodowymi Szpitala Powiatowego im. A. Sokołowskiego w Złotowie. 
 
Radny J. Brewka sprostował wypowiedź radnej A. Jęsiek – Barabasz, że co prawda dyrektor 
szpitala nie był obecny na posiedzeniach Komisji ale była obecna Pani wicedyrektor, która 
odpowiedziała na wszystkie pytania. Korzystając z okazji radny J. Brewka pogratulował 
wszystkim pracownikom szpitala bardzo dobrego wyniku. 
 
Starosta Złotowski P. Wruk potwierdził, że potwierdza, że wynik jest zadowalający jednakże 
niezadowalający jest stan na jaki narażone jest społeczeństwo Powiatu Złotowskiego                       
w związku z brakiem dostępności do Oddziału Ginekologiczno – Położniczego. 
 
Do wypowiedzi Starosty Złotowskiego odniosła się radna A. Jęsiek – Barabasz, że właśnie 
dlatego zależało jej by Pan dyrektor się pojawił, przedstawił oraz odpowiedział na pytania. 
 
Radny J. Brewka podziękował za słowa Starosty Złotowskiego, że nie wszystko idzie przeliczyć 
na pieniądze. Dodał, że niedługo kończy się remont Oddziału Ginekologiczno – Położniczego      
i liczy na przywrócenie funkcjonowania w/w oddziału zgodnie z obietnicami wyborczymi. 
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Starosta Złotowski przypomniał, że Pan dyrektor został zatrudniony przez poprzedni Zarząd 
Powiatu w celu poprawy sytuacji szpitala a on sam został ze składu komisji konkursowej 
wykluczony. 
 
Radna S. Przybyszewska – Pączek poinformowała, że nie wyobraża sobie innego scenariusza 
jak konieczność otwarcia Oddziału Ginekologiczno – Położniczego (uważa, że wszystko jest na 
bardzo dobrej drodze). 
 
Radny A. Antoniewicz poprosił o oddanie głosu Panu dyrektorowi. 
Głos zabrał dyrektor szpitala Sławomir Janas, który poinformował, że:  
- jest w Złotowie od 35 dni, 
- status prawny oddziału wszyscy znają, 
- jest osobą mocno doświadczoną w zarządzaniu – jeśli będzie wola odbudowania oddziału to 
postępowanie będzie jednoznaczne, 
- biorąc pod uwagę realia w kwestii pozyskiwania lekarzy specjalistów, będzie to bardzo trudne 
zadanie, obecnie ogłoszony jest drugi konkurs, 
- do otwarcia oddziału potrzeba: 5 lekarzy z tego 2 na umowie o pracę, w tym ordynator oraz 
biały personel, 
- sprawa posiada tło społeczno – polityczne i tło ekonomiczne, 
- na chwilę obecną najważniejsze jest wyłonienie kierownika oddziału. 
 
Radna J. Harbuzińska – Turek oznajmiła, że cieszy się z optymizmu pana dyrektora oraz 
dziękuje za próbę działania. 
 
Radna S. Przybyszewska – Pączek powiedziała, że cieszy się, że aspekt społeczny jest również 
dla Pana dyrektora bardzo ważny. Ponadto jest zdziwiona, że został zamknięty cały oddział         
a nie częściowo. 
 
Radna A. Jęsiek – Barabasz podziękowała dyrektorowi o przybycie zadając przy okazji pytanie: 
jakie są koncepcje oraz co z lądowiskiem? 
 
Sławomir Janas odpowiedział, że sytuacja z lądowiskiem jest klarowna, na dzień dzisiejszy jest 
gotowa dokumentacja wraz z pozwoleniem na budowę. Dodał, że szpital jest w dobrej kondycji 
finansowej oraz organizacyjnej. Ponadto zauważył, że nie będzie wykonywał rewolucyjnych 
ruchów czy to wobec personelu białego czy szarego. 
Dodał, że brak jest specjalistów – w szczególności brak kardiologa i diabetologa. 
Poinformował o dużym projekcie: rozwój Oddziału Psychiatrycznego. Szpital przystąpi do 
konkursu w Ministerstwie Zdrowia, trzeba złożyć pełen projekt do 31.08.2024r. 
Na koniec Pan dyrektor podkreślił, że szpital jest dobrem wspólnym. 
 
Z braku dalszych uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził 
głosowanie, w którym radni jednogłośnie, 17 głosami za, przyjęli informacje. 
Informacja stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 12/ Informacja z działalności Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym im. Alfreda 
Sokołowskiego w Złotowie za 2023 rok.  
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
  
Jako pierwszy głos zabrał Starosta Złotowski P. Wruk: 
- poinformował, że obecny na sali jest były Przewodniczący Rady Społecznej przy Szpitalu 
Powiatowym im. A. Sokołowskiego w Złotowie 
- odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi J. Brewki, który podkreślał, że szpital jest w takim 
dobrym stanie z zapytaniem: gdzie obecnie rodzą kobiety. Rodzą w okolicznych szpitalach 
ponieważ w Złotowie nie ma możliwości. 
- również zapytał o lądowisko, o środkach własnych, o dotacjach. 
- temat karetek. 
Podsumował, że na chwilę obecną kobiety nie mają gdzie rodzić a helikoptery nie mają gdzie 
lądować natomiast obecny Zarząd Powiatu Złotowskiego to zmieni. 
 
Radny Julian Brewka potwierdził, że Starosta ma w 100% rację, że wszyscy wierzyli w to, że         
w Krajowym Planie Odbudowy pojawią się środki na remont lądowiska. Plan był taki by to 
lądowisko odbudować. 
 
Radna J. Harbuzińska – Turek poinformowała, że musi zaprzeczyć wypowiedzi J. Brewka gdyż 
wymóg posiadania lądowiska był, przesuwane były tylko terminy. Lądowisko zostało 
zamknięte jesienią 2022 roku, minęły 2 lata natomiast lądowiska w dalszym czasie nie ma. 
Oczekiwano na środki zewnętrzne w czasie gdy szpital był w dobrej kondycji finansowej i mógł 
zabezpieczyć potrzebę mieszkańców – w tym przypadku lądowisko. 
 
Radny J. Brewka poinformował, że Rada Społeczna przy szpitalu jest organem opiniodawczym. 
Rada Społeczna zebrała się 5 razy, głównymi tematami był rozwój szpitala oraz akceptowanie 
zmian, które następowały. 
 
Z braku dalszych uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził 
głosowanie, w którym radni jednogłośnie, 17 głosami za, przyjęli informacje. 
Informacja stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 13/ Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 
Szpitala Powiatowego im. Alfreda Sokołowskiego w Złotowie. 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 
komisji rady, które pozytywnie go zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące projektu uchwały. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                
w którym radni jednogłośnie, 17 głosami za, podjęli uchwałę. 
Uchwała nr III/21/2024 stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 14/ Informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie powiatu za 2023 rok. 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że  informacja była przedmiotem obrad komisji 
rady, które pozytywnie ją zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące informacji. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                  
w którym radni jednogłośnie, 17 głosami za, przyjęli informację. 
Informacja stanowi zał. nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 15/Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Złotowskiego na lata 2024-2032.   
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 
komisji rady, które pozytywnie go zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące projektu uchwały. 
 
Natalia Domek – Skarbnik Powiatu przedstawiła  projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Złotowskiego na lata 2024-2032. Dodała, że zmiany 
dotyczącą zał. nr 1 (WPF) gdzie dokonuje się aktualizacji przyjętych w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wielkości, uwzględniając dostosowanie prognozy do zmieniającej się sytuacji 
budżetowej, obejmującej zmiany w planie dochodów, wydatków oraz przychodów. Dodatkowo 
aktualizuje się wykonanie za 2023 rok. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                 
w którym radni jednogłośnie, 17 głosami za, podjęli uchwałę. 
Uchwała nr III/22/2024 stanowi zał. nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 
Pkt 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok.  
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 
komisji rady, które pozytywnie go zaopiniowały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu A. Jęsiek - Barabasz przedstawiła stanowiska komisji 
stałych dotyczące projektu uchwały. 
 
Natalia Domek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
powiatu złotowskiego na 2024 rok. Poinformowała, że zmiany dotyczą głównie: 

− dostosowania środków w dziale 600 „Transport i łączność” poprzez zwiększenie planu 
dochodów o kwotę 814.162.56 zł (zmiana warunków promesy dot. Rozbudowa drogi 
powiatowej nr 1038P na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 189 do m. Rudna 
do granicy powiatu) oraz zmniejszenie o kwotę 9.081,96 zł (zmiana warunków promesy dot. 
Przebudowa drogi powiatowej nr 1030P Stara Wiśniewka – Ługi),  

− wprowadzenia po stronie dochodowej 724,10 zł środki z Funduszu Pomocy świadczenia  
Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Złotowie na rzecz 
obywateli z Ukrainy,  
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− zwiększenia planu dotacji celowych zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego i decyzji 
Ministra Finansów o kwotę 24.000,00 zł w ramach programu „Narodowy program Rozwoju 
Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025”,  

− uwzględnienia wniosku Zespołu Szkół Ekonomicznych w Złotowie poprzez zwiększenie 
planu dochodów o  kwotę 5.000,00 zł,  

− zwiększenia planu dochodów o kwotę 28.946,00 zł dla MOW w Jastrowiu.  
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady T. Guhs zarządził głosowanie,                
w którym radni jednogłośnie, 17 głosami za, podjęli uchwałę. 
Uchwała nr III/23/2024 stanowi zał. nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 17/ Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował, że radny Julian Brewka złożył przed sesją dwie 
interpelacje. 
 
Głos zabrał radny Julian Brewka, który poinformował, że uczestniczył w obradach sesji Gminy 
Złotów gdzie poruszone były kwestie: przebudowa drogi Czajcze – Buntowo oraz mostu               
w miejscowości Bługowo.  
 
Przewodniczący Rady T. Guhs odpowiedział, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone 
 
Pkt 18/Wnioski i oświadczenia. 
Głos zabrał radny Andrzej Kisiel, który poinformował, że chciałby zaprezentować wniosek, 
który wcześniej sformułował w formie ustnej na komisji ochrony środowiska. Dodał, że 
wniosek dotyczy przejęcia w dzierżawę wód zlokalizowanych na terenie powiatu złotowskiego 
przez samorządy naszego powiatu. Następnie radny odczytał wniosek: „Zwracam się                           
z wnioskiem o przeanalizowanie i skonsultowanie z gminami powiatu złotowskiego oraz ze 
środowiskiem wędkarzy naszego powiatu propozycji przejęcia w dzierżawę wód 
zlokalizowanych na terenie powiatu złotowskiego przez samorządy naszego powiatu. 
Wędkarze od lat obserwują zmniejszającą się populację ryb. Polski Związek Wędkarski nie 
potrafi niestety temu zapobiec, pojawia się więc konieczność podjęcia kroków zaradczych. 
Zdaniem wielu wędkarzy właściwą decyzją byłoby przejęcie odpowiedzialności za rybostan 
przez lokalne społeczności. 
Z końcem tego roku upływa termin dzierżawy rzeki Gwdy przez Polski Związek Wędkarski, jest 
to więc odpowiedni moment na złożenie wniosku do Wód Polskich o wydzierżawienie 
akwenów zlokalizowanych na tej rzece. 
Ponieważ może to przekraczać możliwości jednego samorządu, niewykluczone, że właściwe         
i konieczne byłoby ustanowienie związku powiatowo – gminnego do realizacji tego zadania”. 
Przewodniczący Rady Tomasz Guhs poinformował radnego Andrzeja Kisiel, że wniosek 
zostanie po sesji przekazany do Zarządu Powiatu. 
 
Następnie głos zabrała radna Joanna Harbuzińska – Turek, która zwróciła się słownie do 
dyrektora szpitala z wnioskiem by radni wystarczająco wcześnie mogli mieć wgląd na etapie 
powstawania projektu – dotyczy dużego projektu remontu i rozbudowy Oddziału 
Psychiatrycznego w Szpitalu Powiatowym im. Alfreda Sokołowskiego w Złotowie, o którym we 
wcześniejszej wypowiedzi wspomniał dyrektor szpitala Sławomir Janas.   
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Starosta Złotowski Patryk Wruk odczytał przekaz młodzieży z XVI Zakrzewskiego Sejmiku 
Młodzieży, w którym uczestniczył w dniach 24-25 maja 2024 roku.  
 
Przewodniczący Rady T. Guhs poinformował o konieczności zwołania sesji Rady Powiatu 
Złotowskiego w dniu 7 czerwca tj. w piątek o godz. 15:00, ponieważ musi zostać podjęta 
uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym im. Alfreda 
Sokołowskiego w Złotowie. Na dzień dzisiejszy Rada Miejska w Jastrowiu nie wskazała 
przedstawiciela do rady społecznej, uczyni to na sesji w dniu 3 czerwca i wtedy będzie 
możliwość powołać radę społeczną. 
Ponadto poinformował, że rada społeczna, zgodnie z przepisami zobligowana jest do 
zaopiniowania sprawozdania finansowego szpitala natomiast Rada Powiatu musi zatwierdzić 
sprawozdanie finansowe do końca czerwca. 
 
Przewodniczący Rady T. Guhs odczytał życzenia od firmy Serwispalet z Wiktorówka. 
 
Pkt 19/ Zamknięcie sesji. 
Z braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 
Tomasz Guhs zamknął obrady III sesji o godz. 1641.  
 
Sporządził/a: 
J. Batko 
       
        Przewodniczący Rady 
           /-/ Tomasz Guhs 
                                                      
 
 

 

 


